
 

 Programovací období 2014-2020 

HRADECKÝ VENKOV, obecně prospěšná společnost 

IČO: 27517730, Husovo nám. 83, 503 15 Nechanice, www.mashradeckyvenkov.cz, kancelar.mas@seznam.cz 

 

 

 

 

ZZÁÁPPIISS  

ze zasedání Programového výboru MAS Hradecký venkov dne 11. 4. 2019 od 16.hod. 

v zasedací místnosti MÚ Nechanice 

 

PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1. Zahájení zasedání 

2. Podpis Etického kodexu osoby podílející se na hodnocení či výběru projektů IROP 

3. Výběr projektů z IROP výzva č. 6 - Bezpečnost dopravy 

4. Schválení Evaluační zprávy mid-term evaluace 

5. Schválení výběrových kritérií výzvy č. 5 pro Fichi 9 Produkty 

6. Dizkuse, závěr 

 

 

1.  Zahájení zasedání 

 

Zasedání zahájila paní Jana Kuthanová a za zapisovatelku navrhla Hanu Činčurovou a 

ověřovatelem zápisu Dr. Ing. Jana Peška, zastupujícího AGROHELP s.r.o. 

Paní Kuthanová dále konstatovala, že je přítomno 7 členů PV a zasedání Programového výboru 

je tudíž usnášení schopné. 

 

USNESENÍ PV:  

Programový výbor schvaluje program dnešního zasedání, Hanu Činčurovou zapisovatelkou 

zápisu a ověřovatelem zápisu Dr. Ing. Jana Peška, zastupujícího AGROHELP s.r.o. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:  7  PROTI:  0    ZDRŽEL SE: 0 

 

2. Podpis etického kodexu 

Přítomní členové, kteří se podíleli na hodnocení projektů, podepsali Etický kodex, a to i 

pracovníci kanceláře MAS, kteří se podíleli na výzvě č. 6 IROP. 2 členové PV paní Jana 

Kuthanová, zastupující Obec Hořiněves a pan Vladimír Gabriel, zastupující Mikroregion 

urbanická brázda, svazek obcí prohlásili, že jsou ve střetu zájmů k hodnoceným projektům a 

proto se nebudou účastnit projednání bodu 3. Výběr projektů z IROP výzva č. 6 a opustili 

jednací místnost. Poté převzala řízení jednání paní Dagmar Jarošová, zastupující Obec Vilantice, 

která konstatovala, že 5 přítomných členů PV je usnášeníschopných. Tito členové podepsali 

hlasovací prezenční listinu k bodu 2 a 3. 

mailto:kancelar.mas@seznam.cz


 

 Programovací období 2014-2020 

HRADECKÝ VENKOV, obecně prospěšná společnost 

IČO: 27517730, Husovo nám. 83, 503 15 Nechanice, www.mashradeckyvenkov.cz, kancelar.mas@seznam.cz 

 

 

 

 

USNESENÍ PV: 

PV bere na vědomí, že všichni členové, podílející se na výběru projektů podepsali Etický 

kodex, a to i pracovníci kanceláře MAS, kteří se podíleli na výzvě č. 6 IROP. 

HLASOVÁNÍ:   PRO: 5 PROTI:  0  ZDRŽEL SE: 0 

3. Výběr projektů z IROP – Výzva č. 6 

Paní Jarošová konstatovala, že v rámci 6. výzvy IROP – Bezpečnost dopravy a cyklodoprava 

byly doporučeny k financování 2 projekty, které splnily kritéria formálních náležitostí a 

přijatelnosti a postoupily do věcného hodnocení. Dále konstatovala, že členům PV byly 

doručeny projekty a zápis z jednání VK ze dne 19. 3. 2019 jako podklad pro dnešní jednání. 

S ohledem na výši alokace v této výzvě je možné vybrat k podpoře pouze 2 projekty, jeden 

projekt je nutné kvůli malé finanční alokaci zařadit s ohledem na získaný počet bodů jako 

projekt náhradní. 

 

Představení jednotlivých projektů: 

Fiche 1 – Bezpečnost dopravy 

Žadatel Obec Hořiněves – Autobusová zastávka u silnice II/325 v obci Hořiněves 

Cílem projektu "Autobusová zastávka u silnice II/325 v obci Hořiněves" je stavba nové 

čekárny autobusové zastávky, výstavba chodníků, osvětlení autobusové zastávky a osvětlení 

přechodu pro  

chodce. Hlavním cílem projektu je zvýšení bezpečnosti cestujících a účastníků pozemního 

dopravního provozu v obci Hořiněves. 

Celkové způsobilé výdaje  1 347 978,45 Kč požadovaná dotace 1 280 579,52 Kč 

Hodnotitelé:  Ing. Dagmar Smetiprachová, RNDr. František Bárta, Mgr. Pavel Mrkvička 

Výbor se shodl na bodovém hodnocení 50 bodů a konstatoval, že projekt splnil podmínky 

věcného hodnocení. 

 

Žadatel Obec Dobřenice – Výstavba chodníku Dobřenice I-Dobřenice II 

V rámci projektu bude vybudován chodník pro pěší mezi částmi obce Dobřenice I a Dobřenice 

II v celkové délce hlavního úseku 679,34 metrů a jednotné šíři 2,0 metrů. V místech stávajících 

hospodářských sjezdů budou tyto zachovány v stávající šíři pro obsluhu přilehlých 

zemědělských ploch. 
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Celkové způsobilé výdaje 1 682 128,76 Kč požadovaná dotace 1 598 022,32 Kč 

Hodnotitelé:  Prof. RNDr. Aleš Macela Dr. Cs., Ing. Petra Škopová, Bc. Hana Pekárková 

Výbor se shodl na bodovém hodnocení 60 bodů a konstatova, že projekt splnil podmínky 

věcného hodnocení. 

 

Žadatel Obec Stračov – Chodník Klenice 

Projekt řeší zbudování chodníku v obci Klenice podél frekventované mezinárodní komunikace 

E 442 - I/35 a III/ 32347. Nově vybudovaná bezpečná komunikace pro chodce propojí úsek 

části obce Klenice k autobusové zastávce směr Hořice a do centra obce Klenice, svede pěší 

dopravu z komunikace podél silnic I/35 a III/ 32347, čímž zajistí bezpečný pohyb občanů v 

obci. 

Celkové způsobilé výdaje 1 061 916,91 Kč požadovaná dotace 1 008 821,06 Kč 

Hodnotitelé: p. Zuzana Chalupová, MUDr. František Hošek, p. Oliva Gabrielová 

Výbor se shodl na bodovém hodnocení 80 bodů  a konstatoval, že projekt splnil podmínky 

věcného hodnocení. 

Projekty doporučené k financování z IROP: 

Žadatel Název projektu 

Počet 

přidělených 

bodů 

Celkové 

způsobilé 

výdaje 

Podpora celkem 

Obec Stračov Chodník Klenice  80 1 061 916,91 1 008 821,06 

Obec Dobřenice 

Výstavba chodníku 

Dobřenice I-Dobřenice II 60 1 682 128,76 

 

1 598 022,32 

 

CELKEM   2 744 045,67 2 606 843,38 

 

Projekt náhradní: 

Žadatel Název projektu 

Počet 

přidělených 

bodů 

Celkové 

způsobilé 

výdaje 

Podpora celkem 

Obec Hořiněves 

Autobusová zastávka u 

silnice II/325 v obci 

Hořiněves 

50 1 347 978,45 1 280 579,52 
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USNESENÍ PV 

PV schvaluje výběr 2 projektů na základě návrhu Výběrové komise v souladu s interními 

postupy s požadovanou podporou ve výši 2 606 843,38 Kč. 

HLASOVÁNÍ: PRO:   5   PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

USNESENÍ PV 

PV určil a schvaluje náhradní projekt Obce Hořiněves, který také splnil podmínky věcného 

hodnocení, ale ve výzvě není dostatek finančních prostředků na jeho podporu.   

HLASOVÁNÍ: PRO:   5    PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Po ukončení hlasování k tomuto bodu jednání přizvala paní Jarošová k projednávání dalších 

bodů paní Kuthanovou a pana Gabriela a předala řízení zasedání PV paní Kuthanové. 

4. Schválení Evaluační zprávy pro mid-term evaluaci SCLLD na úrovni MAS 

Členové PV obdrželi jako podklad pro jednání výsledou Evaluační zprávu Mid-term evaluace 

realizace Strategie komunitně vedeného místního rozvoje pro území MAS Hradecký venkov na 

období 2014-2020.  K předloženému materiálu nebyly vznešeny žádné připomínky ani 

doplnění. 

 

USNESENÍ PV 

PV schvaluje Evaluační zprávu Mid-term evaluace realizace Strategie komunitně vedeného 

místního rozvoje pro území MAS Hradecký venkov na období 2014-2020. 

 

HLASOVÁNÍ: PRO:   7  PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

5. Schválení výběrových kritérií výzvy č. 5 Fiche 9 Produkty 

 

Předsedkyně Programového výboru Jana Kuthanová informovala, že kancelář MAS navrhuje 

vyhlášení výzvy č. 5 na Fichi 9 Produkty.  Dle finančního plánu je na tuto výzvu alokováno 

700 000 Kč. Fiche Produkty byla zaslána členům PV k diskuzi nad výběrovými kritérii.  
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USNESENÍ PV 

PV schvaluje vyhlášení výzvy č. 5 z Programu rozvoje venkova na Fichi Produkty s celkovou 

alokací 700 000 Kč. PV schvaluje výběrová kritéria Fiche č. 9 Produkty. 

 

HLASOVÁNÍ: PRO:   7  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:   0 

 

6. Dizkuze, závěr 

 

Diskutováno bylo v průběhu jednání k jednotlivým bodům programu. 

Na závěr položila předsedkyně PV paní Kuthanová otázku, zda členům vyhovuje dosavadní 

řešení a  realizace projektů prostřednictvím MAS nebo jim vyhovuje řešit projekty přímo 

z PRV. Jako jednoduší vidí členové PV spolupráci právě s naší MAS, ocenili spolupráci na 

rozvoji regionu, a co se týká realizace vlastních projektů je pro ně jednodušší a mají i větší 

šanci na splnění výběrových kritérií. 

 

 

 

 

V Nechanicích dne 11. 4. 2019 

 

Zapsala: Hana Činčurová 

 

Zápis ověřil: Dr. Ing. Jan Pešek,  

   Zastupující AGROHELP s.r.o. 

 

        Jana Kuthanová, 

       Zastupující Obec Hořiněves 

                                                                         předsedkyně Programového výboru 
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